



**UNITED NATIONS STAFF  
SPORTS COMMISSION**

**Palais des Nations, CH-1211 GENEVA 10  
0041 22 917 2765**



## **Inter-Agency Games 2024**

*Lloret de Mar, Spain*

### **Information for Geneva participants *Informations pour les participants de Genève***

*(Français en bas de page)*

The UNSSC is pleased to invite you to participate in the 49<sup>th</sup> Inter-Agency Games 2024 (IAG 2024) to be held in **Lloret de Mar**, from **23 to 27 October 2027**, organized by UN Vienna.

The official website of the Games, including the rules of each discipline, is available at <http://www.interagencygames.org>.

**REGISTRATION CAN BE MADE here :** <https://forms.office.com/e/zEXVrLPYmt>

**The cost per person for participating in the IAG 2024 depends on the discipline (Golf has a specific fee) – a 5 euro fee has been added to the athlete prices to support us in covering Bank charges and other costs incurred by the CSPNU.**

<b>ALL PRICES IN EUR</b>	<b>FEE</b>
<b>ALL SPORTS EXCEPT GOLF</b>	395
<b>GOLF</b>	555
<b>OTHER ADULT/ SUPPORTER</b>	320
<b>CHILD 4-12 YEARS OLD</b>	115
<b>CHILD UNDER 4</b>	0

#### **The package includes:**

- The organization of the Games
- Access to all discipline and coordination facilities – transfers to/from sites
- The opening ceremony, including entry, food, drinks and entertainment
- A welcome package
- Closing ceremony with dinner including refreshments and entertainment

Accommodation and transfers from/to airports ARE NOT INCLUDED in the package.

#### **The disciplines:**

The disciplines offered in 2024 are:

Athletics (men and women), Badminton, Basketball, Beach Volleyball, Chess, Cricket, Darts, Football (men and women), Golf, Padel tennis, Pétanque, Pool (billiards), Swimming (men and women), Table Tennis (men and women), Tennis, Volleyball (men and women).

### **Medical certificates and insurance:**

Although medical certificates are not mandatory in Spain it is recommended that, for their own safety, participants consult with their general practitioner before engaging in any sporting activity. Please be mindful that competitions are held at the amateur level and span multiple days. Participants and supporters are responsible for their own medical insurance. The host organizations will not be held liable.

### **Schedule of events:**

- The Captain's Meeting will be held on Wednesday 23 October 2024 at 16:00 in a venue close to the Lloret sports complex (final location is still to be confirmed). You will receive more info soon, provided you register as a Team Captain.
- The opening event will be held on Wednesday 23 October 2024 from 18:00 at the Gran Casino Costa Brava in the center of Lloret de Mar.
- The closing ceremony and Gala night will be held at the exclusive Hyatt Regency Tower Hotel in **Barcelona** from 18h00 on Saturday 26 October. Shuttle buses will leave at around 1700 and will return participants to Lloret de Mar after the event.

### **Transport and sport venues:**

No transport is organized to/from airports.

Bus shuttles will be available to all sport venues from the Lloret Sports Complex located in the center of the city: <https://maps.app.goo.gl/FkooD7nnE4tD9aGz6> Shuttles will leave at 8.00am to sports venues and come back after the end of the competitions.

Golf will be held at the prestigious Camiral Golf Resort in Girona, thirty minutes north of Lloret de Mar. We recommend players to book at the onsite hotel, or, to hire a car if residing in Lloret de Mar. While the competition will be held on the less challenging 'Tour Course'. Participants with an extended stay would have the possibility to book a round on the famous 'Stadium Course' for a pro-level challenge.

Darts will be held in the Evenia Olympic Palace Hotel. Onsite refreshments and a competitive setup will be provided, as in previous years.

Basketball, Table Tennis, Football (women), and Badminton will be held at the Ciutat Esportiva de Blanes (Shuttles available).

Beach volleyball will be held at Sandance Club Lloret de Mar (Shuttles will be available).

Pétanque will be held near the Teatre Municipal in central Lloret de Mar.

Pool billiards will be held at the Bowling Center Blanes (Shuttles will be available)

Tennis will be held at the stunning Mas Sola Club (Shuttles available)

Disciplines other than the ones mentioned above will take place in the Lloret Sports Complex located in the center of the city: <https://maps.app.goo.gl/FkooD7nnE4tD9aGz6>

**Accommodation:**

Accommodation is not included in the package. Participants will have to find their own accommodation.

**Visa:**

Kindly ensure that you have a valid visa for Spain – Schengen zone.

Please bring a valid id card or passport with photo.

For more information, please refer to the invitation letter (see below).

**Security:**

The United Nations Department of Security and Security recommends that each participant register on the common DRITS system. This system is accessible at <https://dss.un.org/dssweb/Home.aspx>. This will allow UNDSS to know who is participating in the Games and to respond effectively in the event of an unforeseen event. It may be necessary to create an account in case of first use.

**Registration:**

Please register online at <https://forms.office.com/e/zEXVrLPYmt> by LATEST **13 September 2024** and **upload the following documents in the online form:**

1. A scan of your payment to:  
Account name: CSPNU, UBS account: IBAN CH68 0027 9279 HU10 8696 0, Swift: UBSWCHZH80A, Address: Palais des Nations, 1211 Genève 10.  
INDICATE :” YOUR NAME IAG 2024” IN THE MESSAGE FIELD.
2. A scan of your valid UN badge.

The deadline for registration and payment of participation fees is **13 September 2024**.

**Cancellation:**

Claims for reimbursement must be justified either for medical reasons or for professional obligations such as mission travel.

Refunds of participation costs as a result of cancellation by the participant will only be possible if the cancellation request is submitted by 21 September 2024.

No cancellations after 21 September 2024 will be refunded, for any reason, including in the event of non-issue of a visa.

\*\*\*\*

Please consult the [invitation letter](#) from the organizing committee of the IAG 2024 for more information.

---

*(Français)*

La CSPNU a le plaisir de vous inviter à participer aux 49<sup>èmes</sup> Jeux inter-institutions 2024 (IAG 2024) qui se tiendront à **Lloret de Mar, Espagne**, du **23 au 27 octobre 2024**, organisés par UN Vienne.

Le site officiel des Jeux, y compris les règles de chaque discipline, sont disponibles à l'adresse suivante : <http://www.interagencygames.org>

**LES INSCRIPTIONS ONT LIEU ICI : <https://forms.office.com/e/zEXVrLPYmt>**

**Le coût de participation par personne, est fonction de l'option choisie :**

PRIX EN EUR	FEE
TOUTE DISCIPLINE SAUF GOLF	395
GOLF	555
AUTRE ADULTE/ SUPPORTER	320
ENFANT 4-12 ANS	115
ENFANT DE MOINS DE 4 ANS	0

**Le forfait comprend :**

- L'organisation des Jeux.
- L'accès à toutes les installations et disciplines, transferts depuis/ vers les sites
- La cérémonie d'ouverture
- Un pack de bienvenue.
- La cérémonie de clôture, incluant le dîner, des rafraîchissements et divertissements.

L'hébergement et le transfert depuis/vers les aéroports ne sont pas inclus dans le prix du package.

### **Les disciplines sportives**

Les disciplines sportives proposées sont les suivantes :

Athlétisme (hommes et femmes), Badminton, Basketball, Beach Volleyball, Cricket, Echecs, Fléchettes, Football (hommes et femmes), Golf, Natation (hommes et femmes), Pétanque, Padel Tennis, Pool (billiard), Tennis de table (hommes et femmes), Tennis, Volleyball (hommes et femmes).

### **Certificat médical et assurance**

Il est recommandé, pour des raisons de sécurité, que chaque participant consulte son médecin traitant avant de s'inscrire à l'une des disciplines proposées, et de se munir d'un certificat médical. Les participants et les supporters sont responsables de leur propre assurance médicale. L'Organisation hôte ne pourra pas être tenue responsable.

### **Calendrier des événements :**

- La réunion des capitaines est prévue le mercredi 23 octobre à 16h00 au complexe sportif de Lloret. Plus d'information à venir.
- La cérémonie d'ouverture et le cocktail de bienvenue auront lieu le mercredi 23 octobre à partir de 18 heures Au Gran Casino Costa Brava au centre de Lloret.
- La cérémonie de clôture et le dîner de Gala auront lieu au Hyatt Regency Tower Hotel à **Barcelone** à partir de 18h00 samedi 26 octobre. Des navettes partiront aux alentours de 17h00 and reviendront à Lloret de Mar après la fin du Gala.

## **Transport et sites sportifs:**

Aucun transport n'est organisé depuis/vers les aéroports.

Des navettes seront disponibles depuis le complexe sportif de Lloret situé au centre de la ville : <https://maps.app.goo.gl/FkooD7nnE4tD9aGz6>. Les navettes partiront à 8h00 vers les sites sportifs et reviendront à la fin des compétitions.

Le golf aura lieu au Camiral Golf Resort à Girona, 30 minutes au nord de Lloret. Nous recommandons aux joueurs de réserver à l'hôtel sur place ou de louer une voiture s'ils résident à Lloret de Mar. La compétition se déroulera sur le « Tour Course », moins exigeant. Les participants qui prolongent leur séjour auront la possibilité de réserver un parcours sur le célèbre « Stadium Course » pour un défi de niveau professionnel.

Le tournoi de fléchettes se tiendra à l'hôtel Evenia Olympic Palace. Des rafraîchissements sur place et un cadre compétitif seront fournis, comme les années précédentes.

Le basket-ball, le tennis de table, le football (féminin) et le badminton se dérouleront à la Ciutat Esportiva de Blanes (des navettes seront disponibles).

Le beach-volley aura lieu au Sandance Club Lloret de Mar (des navettes seront disponibles).

La pétanque se tiendra près du Teatre Municipal au centre de Lloret de Mar.

Le billard se déroulera au Bowling Center Blanes (des navettes seront disponibles).

Le tennis aura lieu au magnifique Mas Sola Club (des navettes seront disponibles).

Les disciplines autres que celles mentionnées ci-dessus auront lieu au complexe sportif de Lloret situé au centre de la ville : <https://maps.app.goo.gl/FkooD7nnE4tD9aGz6>

## **Hébergement:**

L'hébergement n'est pas inclus dans le forfait. Les participants devront trouver leur propre hébergement.

## **Visa :**

Vous êtes prié de vous assurer d'avoir un visa valide pour l'Espagne.

Pensez à prendre une pièce d'identité/document de voyage avec photo en cours de validité.

Pour plus d'informations, veuillez-vous référer à la lettre d'invitation ci-dessous.

## **Sécurité :**

Le Département de la sûreté et de la sécurité des Nations Unies (UNDSS) recommande fortement l'inscription sur le système commun DRITS. Ce système est accessible à l'adresse suivante : <https://dss.un.org/dssweb/Home.aspx>. Cela permettra au UNDSS de savoir qui participe aux Jeux et de réagir efficacement en cas d'événement imprévu. Il peut être nécessaire de créer un compte en cas de première utilisation.

## **Inscription :**

Merci de vous enregistrer en ligne à <https://forms.office.com/e/zEXVrLPYmt> **au plus tard le 13 septembre 2024 et d'inclure dans le formulaire en ligne** les documents suivants :

1. Un scan de votre paiement sur  
Compte « CSPNU » à l'UBS : IBAN CH68 0027 9279 HU10 8696 0, Swift: UBSWCHZH80A,  
Adresse: Palais des Nations, 1211 Genève 10 en **indiquant** : « **votre nom + IAG 2024** ».
2. Un scan de votre badge de l'ONU en cours de validité.

La date limite d'inscription et de paiement des frais de participation est fixée au **13 septembre 2024**.

**Annulation :**

Les demandes de remboursement doivent être justifiées soit pour des raisons médicales, soit pour des obligations professionnelles telles que les missions.

Le remboursement du forfait suite à l'annulation ne sera possible que si la demande d'annulation est effectuée au plus tard le 21 septembre 2024.

Aucune annulation après le 21 septembre 2024 ne sera remboursée, quelle que soit la raison, y compris en cas de non-délivrance de visa.

\*\*\*\*

Veillez consulter la [lettre d'invitation](#) du comité d'organisation des IAG 2024 pour plus d'informations.